

《单词百科:thematic是什么意思?thematic怎么发音?thematic的解释和用法》

英语单词thematic是什么意思?thematic怎么读?thematic怎么发音?简答网为您整理了thematic的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



thematic怎么读

thematic的读音:[θ mæt k]

thematic的意思

1、adj.词干的;题目的;主题的;论题的;

thematic的双语例句

1、Thematic maps should always be annotated with the source and date of the topical information.

各类专题地图,均应注明专题资料来源和日期.

2、 This paper explicate through exemplification and comparison the thematic diversity and diction ambiguity of the poem.

本文通过比较例证论述了该诗主题思想的多样性和用词的多样性.

3、 The thematic survey on beast diversity and their survival environment in Mt.

对拟建中的薤山自然保护区的兽类多样性及其生存环境进行了专项调查.

4、 Textual meta function consists of such three aspects as thematic structure, information structure and cohesion.

语篇功能包括主位结构、信息结构和衔接三个方面.

5、 Textual meaning is realized by thematic structure, information structure and cohesion from the lexicogrammatical level.

语篇意义在词汇语法层由主位结构、信息结构和衔接体现.

6、 Clear and appropriate thematic progression one of the conditions for textual cohesion and coherence.

根据主位结构理论,合理、清晰的主位推进程序是语篇的衔接性和连贯性的重要保证.

7、 The textual function is realized as the thematic structure of clause as a message.

语篇功能体现为小句作为信息时的主位结构.

8、 We discuss the thematic structure, information structure, expression function, its situational context and component ellipsis.

分析了名谓句的主题结构、信息结构、表达功能、使用情景以及结构成分的省略情况.

9、 Grid: A surface thematic interpolating point data over a region.

网格: 一种表面专题插值数据点的区域.

10、 The thematic fashion colour trends palette.

主题时装色彩趋势的调色板.

11、The Thematic Apperception Test (TAT) is a projective technique as well known as the Rorschach Test.

主题统觉测验是一种与罗夏测验齐名的人格投射技术.

12、To save your thematic map, simply save it as a workspace.

为了节省您的专题地图, 只需将其保存为工作区.

13、the thematic structure of a text

文本的主题结构

14、The books have been grouped thematically.

这些书籍已按专题进行了分类。

15、...assembling this material into thematic groups.

按主题将这些材料整理分类

16、...the whole thematic approach to learning.

整个主题学习法

17、Jia's thematic concerns are echoed in three recent documentaries made by Western filmmakers.

贾的这种关怀在最近由西方电影人制作的三部纪录片中都有反映.

18、Fire thematic activities to raise awareness and fire workers the ability to deal with the fire.

组织防火专题活动,提高职工防火意识和处理火情的能力.

以上是简答网为您整理的thematic怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更多关

于thematic的用法、

thematic的释义、thematic的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/thematic>